
Klima - Natur og Miljøpolitik for Randers kommune - Høringssvar 
 
 Vi siger i Langå Miljøgruppe tak for den direkte opfordring til at komme med et 
høringssvar . Vi har læst hele politikken og kommer her med nogle få 
kommentarer: 
 
Trafik 

- Fortsat støtte til Randers Cykelby (Burde hedde Randers cykelkommune) 
- Flere penge til at vedligeholde cykelstierne i kommunen 
- Lave plan for vedligehold af cykelstierne i kommunen 
- Så snart der skal udskiftes kommunale biler skal det ske til elbiler. På sigt 

kører hele bilparken så på el.  
- Så snart der skal udskiftes bybusser skal det ske til elbusser. 

 
Genbrug 

- Forslaget om at oprette en børs for brugte  byggematerialer er rigtigt godt! 
- Den implementering af affaldssortering i kommunale institutioner som 

finder sted er udmærket. Næste skridt kan være en plan for at minimere 
affald. 

 
Grundvand 

- Beskyttelse af arealer rundt om vandboringerne  er godt og bliver snart  
vedtaget i Folketinget også. Det er et fint første skridt men ikke 
tilstrækkeligt. Som GEUS påpeger, så er det vigtigt at beskytte arealerne 
hvor grundvandet dannes også, så det burde også med i planen. 

 
Til sidst vil vi påpege at der mangler en status over hvordan det er gået i forhold 
til den forrige klimaplan og der mangler også konkrete forpligtigende 
målsætninger i den nye plan. 
 
Hvis alle gode intentioner i den her plan bliver ført ud i livet, så kan det alligevel 
blive en rigtigt god plan, på trods af at den ikke er så konkret. 
Held og Lykke! 
 
Langå 14. Januar 2019  
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